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Pri každom uvedení nového lieku sú vždy pravidlá, ako ho predpisovať. Teda, zvyčajne.

Niektoré lieky sa musia užívať s jedlom, iné na prázdny žalúdok. Niektoré lieky sa musia brať ráno,
iné večer. Niektoré sú vhodné len pre dospelých, iným by sa mali starší ľudia a tehotné ženy radšej
vyhnúť.

Pravidlá toho, kedy by sa mali lieky užívať, sa zostavujú až po vykonaní rôznych testov. Niekedy sa
tie pravidlá zmenia, keď lekári sledujú, ako nejaký liek vplýva na rôzne skupiny ľudí.

Napríklad u talidomidu sa až po hrozných skúsenostiach tehotných žien zistilo, že je možno bezpečný
pre niektorých pacientov, no nie je vhodný pre ženy, ktoré čakajú dieťa.

Pravidlá sa vždy navrhujú na základe pozorovaní a skúseností a lekár, ktorý pravidlá predpisovania
ignoruje, sa môže dostať do veľkých problémov. Môže prísť o licenciu na výkon praxe a môže byť
žalovaný.

Vakcíny na Covid-19 búrajú desaťročia zaužívané medicínske
postupy
Lieky skúmam a píšem o nich od roku 1970 a nikdy som sa nestretol s tým, že by z týchto
jednoduchých pravidiel existovala nejaká výnimka – až doteraz.

K experimentálnej, takzvanej vakcíne na Covid-19 sa pristupuje celkom inak, než ku všetkým iným
teraz dostupným a kedy vyrábaným liekom na predpis.

Teraz je to ten najsmrtiacejší liečebný produkt v dejinách. A to znamená, že ide o najsmrtiacejší
človekom vyrobený produkt akéhokoľvek druhu. Keby boli injekcie na Covid-19 autom alebo kotlom,
už dávno by ich stiahli z predaja.

Toto je len niekoľko spôsobov, akými sa lieku dostáva bezprecedentne zvláštneho a veľmi
nebezpečného zaobchádzania.

Po prvé a predovšetkým, u liekov je zvyčajné, že sa predpisujú s varovaním.

Môžu byť skúšané rôznymi skupinami ľudí. Skôr ako sa lieky stanú bežne dostupnými, testy zvyčajne
niekoľko rokov pokračujú. Lenže experimentálne vakcíny na Covid-19 sa zavádzajú pre viac ako
sedem miliárd ľudí, hoci test stále pokračuje.

Vlastne, pri takých otrasných skúsenostiach z úvodného testovania, aké majú vakcíny na Covid-19,
by v minulosti žiadny liek na predpis pre trh nepovolili.

Po druhé, o novom lieku sa vždy debatuje a diskutuje.

https://cz24.news/dr-coleman-covidove-vakciny-su-najsmrtiacejsie-lieky-ake-boli-kedy-vyrobene/
https://cz24.news/dr-coleman-covidove-vakciny-su-najsmrtiacejsie-lieky-ake-boli-kedy-vyrobene/
https://cz24.news/dr-coleman-covidove-vakciny-su-najsmrtiacejsie-lieky-ake-boli-kedy-vyrobene/


Od lekárov sa očakáva, že budú poskytovať posudky, pozorovania a úvahy. Lekárske časopisy
uverejňujú štúdie, správy a prípadové histórie.

O vakcínach na Covid-19 dnes žiadna diskusia neexistuje. Lekári, ktorí poskytnú kritické komenáre,
prichádzajú o licencie a nadávajú im.

Médiá, ktoré zvyčajne rýchlo upozornia na problémy lieku, útočia na lekárov, ktorí sa snažia upriamiť
pozornosť na vedľajšie účinky či úmrtia. BBC sa napríklad chváli tým, že odmieta dovoliť kritikom
vakcíny, aby vyjadrovali obavy v jej programoch – aj keď sú tie obavy oprávnené.

Po tretie, nikto sa neznepokojuje tým, či bude žalovaný, lebo všetkým zaručili beztrestnosť.

Zmrzačení pacienti si možno dokážu nárokovať kompenzáciu v podobe relatívne malej sumy od
svojich vlád, no vďaka intervencii investora do farmaceutických spoločností Billa Gatesa nie je možné
výrobcov (farmaceutické firmy) žalovať.

A zdá sa, že pred súdnym konaním na civilných súdoch môžu byť imúnni aj očkujúci lekári.

(Väčšina porušila medzinárodný zákon tým, že predpisovali experimentálne produkty bez toho, aby
sa uistili, že od očkovaných dostali plný, informovaný súhlas.)

Po štvrté, iné ako západné vakcíny sa neuznávajú.

Tým, ktorí dostali neschválenú vakcínu (t.j. takú, ktorá im neumožňuje vstúpiť do USA alebo Európy
– ako napríklad čínske vakcíny alebo Sputnik V) hovoria, že môžu mať aj schválenú vakcínu (a ktorá
im preto umožní slobodnejšie cestovať).

Nevidel som absolútne žiadny dôkaz o tom, že je toto bezpečné.

Neboli vykonané žiadne uspokojivé, presvedčivé testy ani pokusy na zistenie toho, či sú dávky
rôznych vakcín kompatibilné alebo smrtiace.

Po piate, farmaceutické firmy hovoria, že druhá dávka vakcíny by mala byť podaná dvanásť
týždňov po prvej dávke.

Veľa lekárov však dáva druhú dávku len štyri týždne po prvej. Neboli vykonané žiadne testy
dokazujúce, že je to bezpečné alebo účinné. Uvádza sa, že lekári dostanú zaplatené za prvé
očkovanie až po podaní druhej dávky.

Človek nemusí byť cynik, aby si nepoložil otázku, či sa lekári tak neponáhľajú s druhou dávkou preto,
aby im rýchlejšie zaplatili.

Možno sa lekári obávajú, že ak zaočkovaný jednotlivec nedostane rýchlo druhú dávku, tak sa po ňu
už možno nevráti – buď kvôli tomu, že mal zlé vedľajšíe účinky, alebo tomu, že je mŕtvy. A pokiaľ
viem, žiadni lekári ešte nepodali druhú dávku mŕtvym.

Po šieste, pôvodne sa hovorilo, že vakcíny na Covid-19 by sa nemali podávať tehotným
ženám.

Táto rada sa teraz ignoruje a očkujú sa ženy, ktoré sú alebo môžu byť tehotné.

Neexistuje žiadny dôkaz, ktorý by naznačoval – nieto ešte dokazoval – že je toto bezpečné.

Po siedme, očkovania na Covid-19 sa podávajú nevyliečiteľne chorým pacientom,
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označeným za nevhodných na resuscitáciu.

Naozaj sa nezdá, že by malo veľký význam podávať očkovanie, čo akutát tak možno mierne znižuje
riziko u pacientov, ktorí majú zakrátko zomrieť a u ktorých bolo rozhodnuté, že majú byť označení
oznámením „Neresuscitovať“

(Poznámka: Takto sa zvyčajne vo Veľkej Británii označujú starí alebo vážne chorí pacienti).

Po ôsme, je už všeobecne známe, že vakcíny na Covid-19 môžu spôsobovať krvné problémy,
akými sú napríklad zrazeniny.

Ja ale viem, že očkujú aj pacientov, ktorí už históriu krvných zrazenín majú.

Po deviate, jednotlivcom sa podáva prvé očkovanie vyrobené jednou spoločnosťou a druhé
očkovanie vyrobené inou.

Toto je proti všetkým základným medicínskym princípom.

Zatiaľ nie sú žiadne dôkazy, ktoré by dokazovali, že je toto dlhodobo bezpečné, no prvé testy údajne
dokazujú ďalšie vedľajšie účinky.

Po desiate, na jeseň plánujú lekári podávať jednotlivcom dávku vakcíny na Covid-19 spolu
s vakcínou proti chrípke.

Neboli vykonané absolútne žiadne testy na zistenie toho, či je to bezpečné.

Záver
Takže, toto je desať dôvodov, prečo je podávanie vakcíny na Covid-19, alebo ako to chcete nazvať,
nevedecké. Je to zámerne nevedecké a nesmierne bezohľadné.

Lekárov, ktorí sa v tomto masívnom, nekontrolovanom globálnom experimente angažujú, by mali
vyškrtnúť z lekárskeho registra a doživotne posadiť do väzenia. Namiesto toho budú odmenení
obrovskými kopami peňazí a chválou.

Žiadni mainstreamoví novinári sa neodvážia opýtať, čo sa deje – aj keď je v tomto experimente
očividne veľmi málo vedy. A to málo vedy, ktoré existuje, sa ignoruje. Ich zbabelosť je
bezprecedentná.

Tí, ktorí tie lži a nezmysly akceptujú, sú – podobne ako dobrí Nemci v 2. svetovej vojne, akceptujúci
lži a podvody, lebo to bolo ľahšie – ďaleko ziskovejšie a ďaleko pokojnejšie, než keby konfrontovali
podvodníkov s jednoduchými pravdami, ktoré som práve načrtol.

Medzitým sú tí z nás, ktorí tento podvod spochybňujú a poukazujú na úplne chýbajúcu vedu v tom, čo
sa deje, démonizovaní a napádaní.

Zúrivé, kruté umlčiavanie a démonizácia hovorcov medicínskej pravdy nám úplne stačí ako dôkaz, že
údajná pandémia Covid-19 je najväčší podvod v ľudských dejinách.

Bol podnietený, udržiavaný a bez zľutovania šírený tými najhoršími ľuďmi, akých kedy svet videl.
A zdravotnícky establišment musí teraz do konšpirácie zla, ohrozujúceho našu prítomnosť
a budúcnosť, zaradiť aj sám seba.


